
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 61
Hvis markedet for brugte taxier fremover gør salg mere gunstigt i udlandet, og
taxier således ikke sælges efter endt brug i Danmark, hvilke bilmærker og ty-
per vurderer ministeren så vil subsidiere det nuværende salg af tidligere taxi-
vogne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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